
                                                                                      

 

                                                                           
  

Společná schůzka všech pracovních skupin KPSS 
        

 Zápis ze setkání        

 

                   Datum: 11. 12. 2024 
 

Přítomni: dle prezenční listiny 
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2. Plánovaný rozvoj soc. služeb na rok 2026 

3. Plán společných aktivit pro rok 2025 

a. Monitoring opatření Střednědobého plánu rozvoje sociálních služeb pro rok 2024 

b. Příprava realizace kulatých stolů 

c. Příprava Dne rodin 

d. Příprava realizace Veletrhu sociálních služeb - zřejmě září 2025 

e. Setkání pracovních skupin v roce 2025: 

  I. PS – doplníme dle domluvy  

  II. PS – doplníme dle domluvy  

  III. PS – doplníme dle domluvy  

4. Informace od poskytovatelů a členů KPSS 

5. Volná diskuze 

 

 

1. Přivítání: 

 

Koordinátorka přivítala všechny přítomné a poděkovala za celoroční práci. V letošním roce se 

podařilo uspořádat Den pro rodinu a sociálních služeb, podařilo se schválit nový Střednědobý plán 

rozvoje sociálních služeb pro Kyjovsko na období 2024 – 2026, získali jsme certifikát auditu 

Familyfriendlycommunity, za což patří velké díky Ing. Janě Novotné. 

 

2. Plánovaný rozvoj soc. služeb na rok 2026 

 

Koordinátorka sdělila, že přijala tyto rozvojové záměry.  

 Terénní odlehčovací služba Global Partner Péče požádala pro rok 2026 o navýšení  

o 1 pracovní úvazek, aby mohli zajistit poskytování péče 24 hodin denně. Měli by tedy 

celkem 5,2 úvazku).  

 Osobní asistence Centra sociálních služeb Kyjov plánuje navýšit o 1, 7 úvazku na celkových 

4,5 úvazku přímé péče. K tomuto kroku je vedl hlavně zhoršující se stav klientů a také 

nutnost poskytovat osobní asistenci 24h denně.  

 Charitní pečovatelská služba Ždánice požádala o navýšení úvazku o 0,5 v přímé péči. Mají 

zcela imobilní klienty, kteří jsou zcela odkázáni na péči. Zvyšuje se počet klientů, kteří 

potřebují péči celodenně, několikrát denně a to včetně víkendů a svátků.  

 Vzhledem k tomu, že k 31. 12. 2024 končí Sociálně – Psychiatrické centrum Fénix. Končí 

jim registrace obou služeb – Denní stacionář i sociální rehabilitace. Byly hledány 

východiska, jak situaci řešit. Sociální odbor vstoupil v jednání s Centrem sociálních služeb, 

co se týče denního stacionáře – překlopení úvazků ze stacionáře Fénix a rozšíření cílové 

skupiny. K tomuto se váže i nutnost rozšíření prostor, která byla řešena již dříve, nyní je toto 



                                                                                      

 

                                                                           
téma ještě palčivější. Ohledně sociální rehabilitace byly osloveny dvě sociální 

služby a to Sociální rehabilitaci Teres – Charity Strážnice a Psychocentrum Domeček 

v Hodoníně. Minulý týden proběhlo jednání, původní návrh rozdělení úvazků mezi tyto dvě 

služby ale nebude realizován. Psychocentrum Domeček oznámilo, že si navýšení úvazků 

momentálně nemůžou dovolit. Sociální rehabilitace Charity Strážnice by již od března 2025 

poskytovala službu s jedním až dvěma úvazky. Disponují autem, druhé auto mají přislíbeno.  

Sociální rehabilitace Teres požádala o vstup do sítě od roku 2026.  

 

Padla shoda, že se bude hlasovat o všech návrzích současně. Všichni zúčastnění souhlasili 

s rozvojem pro rok 2026, nikdo nehlasoval proti a ani se nezdržel hlasování.  

 

Také bylo odhlasováno ukončení členství zástupců Sociálně – psychiatrického centra Fénix v I. a 

III. skupině komunitního plánování. Většina hlasovala pro, jeden člen se zdržel hlasování, proti 

nikdo nebyl.  

 

3. Plán společných aktivit pro rok 2025 

 

Padla shoda na tom, že Veletrh sociálních služeb a Den pro rodinu budou dvě samostatné akce.  

 Den pro rodinu proběhne pravděpodobně 17. 5. 2025 nebo 18. 5. 2025 a to na náměstí 

Hrdinů – v prostoru před Gymnáziem Kyjov.  

 Veletrh sociálních služeb by proběhl 17. září 2025 na Masarykově náměstí v prostoru před 

radnicí. 

Koordinátorka také se zástupkyní studentského parlamentu probírala, jaké mají plány na akci 

„Ukliďme Česko“.  Zástupkyně sdělila, že určitě budou chtít, aby akce proběhla v týdnu.  

Také proběhla diskuse o tom, jak informovat jednotlivé poskytovatele a hlavně školy o důležitých 

akcích. Z diskuze vyplynulo, že by bylo vhodné na důležité akce upozorňovat kromě mailové 

pozvánky také telefonicky.  

 

Paní Navarra předsedkyně spolku Educante upozornila také na akci „Noc důstojnosti“, která se 

bude konat 7. 1. 2025. Noc důstojnosti 2025 - Rok důstojnosti Jedná se o apel na důstojný život lidí 

žijících v ústavech. Podporujeme veškeré aktivity směřující k co nejvyšší míře jejich zapojení do 

společnosti dle jejich individuálních možností a přání. Chceme, aby každý měl ve společnosti své 

platné a důstojné místo. Společným zapálením svíček vyjádříme souznění s těmito myšlenkami a 

uctíme památku Doroty Š., která byla zabita v ústavu v noci z 6. na 7. ledna 2021  
Ředitelka městské knihovny navrhla, že v knihovně by mohlo v odpoledních hodinách proběhnout  

promítání dokumentu z cyklu Jeden svět.  

Organizace mají možnost podpořit událost a zapojit se do této akce prostřednictvím: 

1. Možnost sdílení události na facebooku – buď přímo pořádající organizace (1) NOC 

DŮSTOJNOSTI 2025 | Facebook nebo prostřednictvím Educante, která akci zaštítí pro 

Kyjov (1) Noc důstojnosti v Kyjově | Facebook 

2. Svíčky před knihovnou – např. účast s uživateli 

3. Účast na promítání filmu v knihovně Kyjov (sám/nebo s uživateli) Do 20. 12. 2024 všichni, 

kteří se budou chtít nějak do akce zapojit, pošlou koordinátorce informace.  

Zájemci o podporu této akce prosím o nahlášení zapojení se koordinátorce KPSS na email do 

3.1.2025. 

 

Vedoucí sociálního odboru připomněl, že Město Kyjov má tiskovou mluvčí Mgr. Denisu 

Pelikánovou, která zodpovídá za obsah facebookových stránek Města Kyjova. Na ni se mohou 

všichni obracet, pokud budou chtít zveřejnit nějakou akci.  

 

Příprava a realizace kulatých stolů – na tyto stoly by byli pozvání odborníci z různých oblastí, které 

souvisí s cílovou skupinou. Koordinátorka uvedla příklad ze skupiny senioři, kdy by mohli být 

https://rokdustojnosti.cz/noc-dustojnosti/
https://www.facebook.com/events/616686857454957/626279296495713/
https://www.facebook.com/events/616686857454957/626279296495713/
https://www.facebook.com/events/1138790137635938/?acontext=%7B%22ref%22%3A%2252%22%2C%22action_history%22%3A%22%5b%7B%5C%22surface%5C%22%3A%5C%22share_link%5C%22%2C%5C%22mechanism%5C%22%3A%5C%22share_link%5C%22%2C%5C%22extra_data%5C%22%3A%7B%5C%22invite_link_id%5C%22%3A1127897195529612%7D%7D%5d%22%7D


                                                                                      

 

                                                                           
pozváni zástupci lékařů, paliativní péče, notáři, pohřební služba, pečovatelské služby. 

Koordinátorka by chtěla, aby členové pracovních skupin posílali do konce ledna návrhy na osoby, 

které by bylo vhodné pozvat na tyto kulaté stoly- kulaté stoly by odpovídaly skupinám komunitního 

plánování, co se týče cílových skupin. Ředitelka knihovny uvedla, že díky senior pointu mají 

zaplacené odborníky, kteří by přijeli a poskytli rady.  

 

Paní Švábová vznesla dotaz, zda se plánuje možnost vytvoření další skupiny komunitního plánování 

– zaměřenou na prevenci. Mgr. Moudrá sdělila, že spíše by se jednalo o úpravu komise prevence 

kriminality – aby se jednalo o komisi prevence.    

 

Setkání pracovních skupin v roce 2025: 

  I. PS –  19. 2. 2025 v 13:00 

  II. PS – 24. 2. 2025 v 13:00  

  III. PS – 26. 2. 2025 v 15:00   

 

4. Informace od poskytovatelů a členů KPSS 

 

Vedoucí sociálního odboru sdělil, jak bude v roce 2025 probíhat podpora přepravy seniorů a osob 

se zdravotním postižením. Toto bude fungovat v rámci Kyjovské karty. Od 1. 1. 2025 bude Senior 

70+ a Osoby se zdravotním postižením (držitelé průkazu ZTP nebo ZTP/P). Místo poukazů na taxi 

se osoby zaregistrují a přijde jim QR kód. Spoluúčast bude 50% (na všechny aktivity). Zapojili se 

taxikáři Cuták, Kříž a Kolenčík. Na knihovně je v rámci Senior pointu možnost registrace do 

Aktivního města. Zde pracovníci pomohou s registrací a vytištěním kódu. Původně avizovaná 

možnost registrace pro rok 2025 již v prosinci není z technických důvodů možná. 

  

V rámci Auditu Familyfriendlycommunity je realizace projektu primární prevence. Jedná se  

o částku 270 000 Kč na preventivní programy pro školy. Finance jsou již předběžně vyčerpány.  

 

Dalším bodem je inovativní kalendář, ve kterém se sdílí akce v rámci Kyjova. Cílem je, aby se  

o akcích vědělo při plánování akcí, aby se akce nepřekrývaly. Garantem je vedoucí odboru školství 

a kultury PaedDr. Ilona Slaninová.  

 

Velkým tématem, které koordinátorka zmínila, jsou neregistrované sociální služby. V Kyjovských 

novinách a v dalších tiskovinách spádových obcí byl zveřejněn článek s negativní kampaní na tyto 

neregistrované sociální služby. Také Česká televize odvysílala reportáž o neregistrovaných 

sociálních službách.  Reportáž najdete na tomto odkaze: 7. prosince - Regiony ČT24 | Česká 

televize (v čase od 1,25 minuty do cca 17.minuty). 

 

Bc. Jarmila Švábová zastupující Kontaktní centrum Charity Kyjov informovala o nové ředitelce, 

kterou bude Charita Kyjov mít od nového roku. Také sdělila, že v tomto roce se v Kontaktním 

centru  navýšilo výrazně poradenství. Pochvalovala si stabilní tým. Ve středu mají potravinovou 

pomoc pro klienty. Pochvalovala si stabilní tým, a služby adiktologa zdarma. 23. 12. budou mít 

štědrý den pro klienty.  

 

Mgr. Soňa Adamcová z Charitního domu pokojného stáří sdělila, že vyhrála výběrové řízení na 

pozici vedoucí služby. Od února bude nová sociální pracovnice. Těší je spokojenost klientek a rodin 

s jejich službami. Pracovnice upozornila, že mají několik nových klientek z neregistrovaných 

zařízení. 

 

Mgr. Věra Lungová z Centra služeb pro seniory uvedla, že navázala spolupráci s novými 

dobrovolníky. Mají nové parkoviště a do konce února budou rekonstruovat původní budovu.  

Od r. 2026 požádali o snížení kapacity o 5 klientů, aby měli jen jedno a dvoulůžkové pokoje.  

https://www.ceskatelevize.cz/porady/12094108610-regiony-ct24/324281381961207/
https://www.ceskatelevize.cz/porady/12094108610-regiony-ct24/324281381961207/


                                                                                      

 

                                                                           
 

Mgr. Klára Komínková zastupující Chráněné bydlení a domov pro osoby se zdravotním postižením 

Domova Horizont sdělila, že v Horizontu momentálně probíhá příprava na kompletní rekonstrukci 

rodinného domu ve Strážovicích. Od listopadu 2024 je pronajat byt v Kyjově, kam se stávající 3 

klienti na přechodnou dobu odstěhovali. Po ukončení rekonstrukce navýšení kapacity chráněného 

bydlení z 20 na 23-24 klientů (pravděpodobně leden 2026). 

 

Transformace Domova Horizont – Domov Horizont a dalších 8 příspěvkových organizací 

Jihomoravského kraje bylo zařazeno do plné transformace. Aktuální kapacita je 190 klientů 

v Domově pro osoby se zdravotním postižením a 20 klientů v Chráněném bydlení. Ta prozatím 

zůstává.Domov Horizont je dle „semaforu“ v červené barvě. Tzn. mezi nejméně prioritními 

službami. Na základě pokynů z Jihomoravského kraje bylo pozastaveno vyhledávání pozemků pro 

výstavbu domovů komunitního tipu.  

 

Do poloviny ledna 2025 by měl být vypracován dílčí (částečný) transformační plán, který bude 

následně schvalovat Jihomoravský kraj. Ten bude zahrnovat především rekonstrukci chráněného 

bydlení ve Strážovicích a pravděpodobně výstavbu jednoho Domova pro osoby se zdravotním 

postižením komunitního tipu pro 12 uživatelů a jednoho chráněného bydlení pro 6 uživatelů. 

 

Pan ředitel Domova Horizont, Mgr. Jan Hanáček, v polovině příštího roku odchází do důchodu. 

Pravděpodobně začátkem roku 2025 bude vypsáno výběrové řízení na nového ředitele. Mgr. Lada 

Vašulková, DiS.z Pečovatelské služby Charity Kyjov si pochvalovala stabilizaci pracovního týmu a 

také vyzdvihla spolupráci se sociálním odborem. Předpokládá, že s novou ředitelkou přijdou 

změny.  

 

Eduard Baláž informoval ostatní o vystoupení, které budou mít s ostatními klienty z Horizontu. 

Konkrétně o vystoupení 16. 12. 18. 12. a 22. 12. budou vystupovat v kostele v Kyjově.  

 

David Vácha zastupující sebeobhájce pozval na ples, který pořádá Domov Horizont. Měl by se 

konat 8. 2. 2025 v prostorách Domu kultury Kyjov.  

 

Za Centrum sociálních služeb mluvila PhDr. Jana Trnečková, MBA, LL.M. Vyzdvihla spolupráci 

s dobrovolníky z Kroku, kteří pomáhali při vytopení sklepních prostor. Spolupracují s potravinovou 

bankou, 3x týdně mají fresh banku. Potraviny jsou distribuovány klientům SAS RD, Sociálního 

odboru a jedné organizace. Dvakrát ročně pořádají šatník, který již pomalu překračuje kapacity. 

V Rámci denního stacionáře jim funguje Canisterapie. V rámci projektu využívají fyzioterapii, 

speciálního pedagoga a právníka. Chtěli by rozšířit prostory denního stacionáře.  

 

Mgr. Zuzana Hrbotická, DiS. sdělila, že Kroku se daří držet standard. V rámci agentury pro občany 

mají stabilní tým. V Kroku budou hledat psychologa na 0,5 úvazek a také sociálního pracovníka na 

plný úvazek. V rámci celého Kroku se účastní různých akcí. Pracovnice SAS RD se vzdělávají 

v oblasti speciálních potřeb dětí. Mají projekt, v rámci kterého poskytují terapie, mediace a také 

mají anonymní motivační skupiny pro závislé.  

 

Mgr. Petra Pešková za MAS Kyjovské Slovácko v pohybu zmínila, že na webové platformě 

https://www.kyjovskopomaha.cz/ je také možnost zveřejňovat akce, které pomáhají. Příští rok se 

bude pořádat akce „Tak trochu jinak“, o které více informací sdělí později.  

 

Zástupkyně sociálně terapeutické dílny Kotva Bc. Jana Maňáková si také pochvalovala stabilní 

pracovní tým. Minulý týden pořádali přednášku na téma bezpečného internetu. Také pořádají 

pletení dušičkových a adventních věnců, což je společným setkáním seniorů a studentů SŠ.  

 

https://www.kyjovskopomaha.cz/


                                                                                      

 

                                                                           
Vedoucí sociální rehabilitace Teres Charity Strážnice Bc. Jana Mičková sociální 

služba se bude rozšiřovat. Chtěli by se také dostat do základní sítě ve Veselí nad Moravou. . 

 

Mgr. David Hegedüs, ředitel DDM Kyjov sdělil, že spolupracují se spoustou organizací, mimo jiné 

spolupracují s MASkou, mají spoustu projektů, zmínil hlavně logopedické tábory. V tomto roce se 

rozšířili o jeden úvazek a také rozšířili dopolední program. Mluvil také o odpoledních kroužcích pro 

dospělé, o které je velký zájem.  

 

Ředitelka DDM Veselí nad Moravou Mgr. Marcela Zemánková sdělila, že budou nově pokrývat 

také Strážnicko.Tuto změnu berou jako výzvu. Poděkovala Bc. Petrovi Plachému, sociálnímu 

pracovníkovi Města Bzenec, nakoukli do projektu Patron dětí. Díky tomuto projektu může více dětí 

navštěvovat kroužky a účastnit se táborů. Zmínila také tábory pro děti se speciálními vzdělávacími 

potřebami, které jsou nejen pro děti z ORP Veselí nad Moravou.  

 

Zástupkyně Denního stacionáře Vlaštovka sdělila, že se loni služba přestěhovala do nových prostor. 

Od příštího roku budou mít fyzioterapeuta na celý úvazek. Od příštího roku budou změny ve svozu 

klientů do stacionáře. 20. 12. 2024 budou mít besídku s rodiči a 22. 12. 2024 budou pořádat 

benefiční koncert v kostele v Hodoníně.  

 

Paní Kloudová z Educante sdělila, že každý měsíc pořádají setkání pečujících. Nacházejí zde 

přátele a nové informace. 

Předsedkyně spolku Educante doplnila, že by chtěla poděkovat za spolupráci. Kromě pečujících 

poskytují služby také rodinám s dětmi s různými vztahovými problémy. Také se zaměřují na děti 

s ADHD a poruchou autistického spektra. Uzavřeli pobočku v Plzni, kde se jim nedostalo podpory 

ze strany plzeňského kraje. Psychologickou pomoc poskytují nyní bezplatně – zhruba do dubna. 

Zmínila také diskotéku, která měla tak velký ohlas, že příští rok bude diskotéka na Kulturním domě. 

V průběhu příštího roku začnou nabízet víkendové pobyty pro rodiny s handicapovanými členy.  

 

Mgr. Gabriela Pecháčková zastupující pečovatelskou službu Bzenec sdělila, že se potýkají se 

zhoršujícím se stavem klientů. Zvažují zrušení rozvozu obědů, aby se mohli více věnovat péči o 

klienty.  

 

Vedoucí pečovatelské služby Vracov Bc. Petra Sabáčková uvedla, že přes velkou nemocnost 

v tomto roce se jim dařilo poskytovat péči. Úspěšně prošli kontrolou z JMK, která dopadla dobře.  

Zrekonstruovali 5 bytů, mají nový výtah. Informovala nás také o tom, že budou mít nové webové 

stránky. Pochvalovala si spolupráci s dalšími pečovatelskými službami.  

 

Mgr. Michaela Moudrá z pozice zastupitelky města poděkovala koordinátorce Bc. Marcele 

Prchalové za letošní práci. Za knihovnu poděkovala také všem přítomným.  

 

 

Na závěr koordinátorka poděkovala všem přítomným.  

 

 

Zapsala: Bc. Kristina Lopraisová, DiS.  


